
Igaunijas vēstnieks oficiālajā darba vizītē
viesojas Cēsīs

Otrdien, 7.novembrī, Cēsīs viesojās Igaunijas vēstnieks Latvijā Eerik Marmei. Vizītes
laikā,  kas bija  vēstnieka pirmā vizīte  Cēsīs  kopš stāšanās amatā,  pārrunāta ciešā
kaimiņvalstu saikne, kas rada labu pamatu veiksmīgai sadarbībai vairākās jomās.

Sarunā Igaunijas vēstnieks uzsvēra, ka starpvalstu sadarbībai starp Latviju un Igauniju
robežu nav, un ir jādarbojas kopā, lai kopīgiem spēkiem sasniegtu vairāk. Sadarbības
jomā spriests par Cēsu kauju 105.gadadienas organizēšanu, kas notiks 2024.gadā,
Tartu kā 2024.gada Eiropas kultūras galvaspilsētu, kā arī Cēsīm – Latvijas kultūras
galvaspilsētu 2025.gadā.

Runāts par vilciena maršruta Rīga – Tartu virzību un attīstību. Cēsis šajā maršrutā būtu
kā nozīmīga reģionālā pietura, kas veicinātu tūrisma nozares attīstību gan Latvijā, gan
Igaunijā, jo liela daļa ārvalstu tūristu, kas ierodas Cēsīs, ir no Igaunijas un otrādi –
daudzi cēsnieki un vidzemnieki izvēlas doties uz Igauniju.

Turpinot  diskusiju  par  tūrismu,  runāts  par  potenciālajām investīcijām tieši  tūrisma
nozarē.  Igaunijā  veiksmīgi  darbojas  vairāki  SPA  un  rekreācijas  centri,  kas  ir  arī
izvēlētais attīstības virziens investīciju teritorijai  ''Cīrulīši''.  Sarunā izteikta gatavība
piesaistīt  igauņu investorus un pārņemt veiksmīgo pieredzi,  lai  šādu reģionālo SPA



centru veidotu tieši Cēsīs. 

Tāpat,  ņemot  vērā  šībrīža  tendences  un  darbaspēka  trūkumu  vairākās  nozarēs,
pārrunāta iespēja piesaistīt  igauņu investorus daudzdzīvokļu māju būvniecībai,  kas
veiksmīgi  īsteno  projektus  gan  Igaunijā,  gan  Somijā,  lai  risinātu  jautājumu  par
dzīvesvietu trūkumu Cēsīs.


